
Toen ik in 1975 in Amsterdam kwam wonen vond ik de stad groot en druk. Maar vergeleken met nu 

was Amsterdam toen een gezapig provinciestadje. De stad is veel groter, veel voller, veel drukker 

geworden. En er moeten nog 100.000 woningen bij!  

Amsterdam werd geprezen om zijn goede ruimtelijke ordening, juist ook uit oogpunt van milieu. 

Door de groene scheggen kon je vanuit het centrum of iedere wijk met een kwartiertje fietsen buiten 

zijn. In Waterland vlogen de grutto’s je om de oren. Gisteren was ik daar nog, de ruimte  een 

verademing na alle drukte, de grutto’s veel minder. De plek waar ik stond is zoekgebied A10.  

Mijn volkstuintje bij het Diemerbos, Driemond, ZuidOost, ligt in zoekgebied Diemerbos.  Waternet, 

Gaasperplas, Geingebied, zoekgebieden. ZuidOost dreigt omringd te raken met windindustrie in het 

kostbare landschap en de kwetsbare NNN-natuur.  

De volkstuinen en de parken waar mensen met weinig geld hun zomervakantie doorbrengen, het 

groene landschap waar Amsterdammers op de fiets, of wandelend rust en ontspanning zoeken, 

bedreigd. Megaturbines zorgen voor geluidsoverlast en visuele onrust. Gaan die fietsers dan 

voortaan maar met de auto naar een rustig plekje elders? Of met het vliegtuig naar Zweden, behalve 

wie daar geen geld voor heeft natuurlijk? 

Wie heeft gekozen voor deze richting voor onze stad en onze regio? Amsterdam 

windturbine/datacenter stad? De bewoners in ieder geval niet.  

De RES voorstudie geeft zonneenergie , zon op dak als eerste keuze. Minste schade, meeste 

draagvlak. Waarom ontraadt onze wethouder deze keuze dan actief? Geen zon op dak? Zelfs niet op 

de vele km’s lege daken van distributiecentra, op parkeerterreinen, of bij renovatie van woningen? 

Waarom ligt het meer voor de hand te kiezen de gezondheid van Amsterdammers, en de natuur te 

schaden dan om lege daken vol te zetten? Waarom telt het zwaarder dat die daken niet sterk genoeg 

zouden zijn, dan dat mensen ernstige overlast en gezondheidsrisico’s lopen? Onbegrijpelijk en 

kwalijk. Het draagvlak voor de energietransitie gaat verloren. Het vertrouwen in het bestuur ook.  

Andere keuzes zijn mogelijk. Met minder datacenters hebben we al die windturbines niet nodig. Kies 

voor energiebesparing, dan zon. En dan turbines waar ze horen: op industrieterreinen. Niet in de 

natuur, niet dichtbij bewoning, of op volkstuinen!  


